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 :על סדר היום

 3 .......................... 40%-30%תוספת: העסקת מנהל לשכת ראש המועצה מר שי אזרד בטווח של 

ותיקות", סכום התב"ר    944[ הגדלת תב"ר  1] ש"ח, מקור    4,000,000"הסדרת תב"עות בשכונות 

  - ש"ח, מקור תקציב    346,402ש"ח, סכום ההגדלה:    4,000,000  - תקציב: משרד הבינוי והשיכון  

 3 ................................................... ש"ח.  4,346,402משרד הבינוי והשיכון, סכום התב"ר הכולל  

ש"ח,    150,000  - "תכנון דרך רשויות עבור תיקוני תב"ע בשכונת המכתש, סכום תב"ר    1164[ תב"ר  2]

 4 ....................................................................................מקור תקציב: משרד הבינוי והשיכון. 

 5 .............ש"ח, מקור מקציב: מפעל הפיס. 629,471"שיפוצי קיץ", סכום התב"ר   - 1170[ תב"ר 3]

 

 

 

  



 3/7/2022 –7/22ין פרוטוקול מליאה מן המני

 

   Created by    3עמוד 

 

 –תחילת דיון  -

 .  2022, בשנת  7אז אני פותחת ישיבת מליאה מן המניין מספר  טל אוחנה ]ראש מועצה[:

   40%-30%: העסקת מנהל לשכת ראש המועצה מר שי אזרד בטווח של תוספת

אנחנו מתחילים בסעיף הראשון שעל סדר היום, העסקת מנהל לשכת    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 , מי בעד? שלומי מה אתה?  30-40%ראש המועצה מר שי אזרד, בטווח של 

 נמנע.   שלומי פרץ ]חבר מועצה[:

 שלומי נמנע. אנחנו ממשיכים.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 נמנע  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

ש"ח, מקור    4,000,000"הסדרת תב"עות בשכונות ותיקות", סכום התב"ר    944הגדלת תב"ר    [1]

  -תקציב    מקורש"ח,    346,402ש"ח, סכום ההגדלה:    4,000,000  -תקציב: משרד הבינוי והשיכון  

 ש"ח.    4,346,402משרד הבינוי והשיכון, סכום התב"ר הכולל 

, הסדרת תב"עות  944כן אנחנו עוברים בעצם לתב"רים שלנו, יש לנו תב"ר    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

מיליון שקלים, המקור התקציבי אליו, הוא משרד הבינוי    4בשכונות ותיקות. סכום התב"ר עומד על  

שקלים, המקור התקציבי הוא משרד הבינוי    346,400  -והשיכון. אנחנו מגדילים את התב"ר הזה ב

 ור התב"ר? שלומי אתה בעד?  והשיכון. מי בעד איש

 כן.  שלומי פרץ ]חבר מועצה[:

 החלטה הצעת 
-30%העסקת מנהל לשכת ראש המועצה מר שי אזרד בטווח של  את    מליאת המועצה מאשרת

40% . 

 אושר ברוב קולות
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 יופי, אז פה אחד.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  אוחנהטל  1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  מלכהאיציק  9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

  150,000  -"תכנון דרך רשויות עבור תיקוני תב"ע בשכונת המכתש, סכום תב"ר    1164תב"ר    [2]

 ש"ח, מקור תקציב: משרד הבינוי והשיכון. 

, תכנון דרך רשויות עבור תיקון התמ"א בשכונת ה"מכתש".  1164תב"ר    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

ואנחנו   זה בעצם נמצא מאחוריה  זו שכונה, שמי שמכיר את שכונת ה"שקד",  שכונת ה"מכתש" 

   -עושים שמה השלמות תכנון בקשר שבין השכונה הזו 

 ל"אופק".   דני לוגסי ]חבר מועצה[:

לא, זה בעצם שכונה שהיא יותר מאחורי איפה שההורים של שלומי גרים,    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

יש שמה בעצם שכונה שיש גשר שמחבר בינה לבין רחוב "רש"י", אבל לא רק זאת דני אלא שאנחנו  

זיהינו בתכנית, שיש דברים שבקשר בין שתי השכונות הוותיקה והחדשה, לא מתוכננים ולכן קיבלנו  

   -שיכון על מנת לבצע השלמות תכנון. אז מי בעד אישור תב"רשקלים ממשרד ה 150,000

מועצה[: ]חבר  לוגסי  אתם   דני  שמה,  הסתייגות  שמה  להם  הייתה  שמה,  הדיירים  רגע,  שנייה 

 זוכרים?  

 כן.  שלומי פרץ ]חבר מועצה[:

 החלטה הצעת 
"הסדרת תב"עות בשכונות ותיקות", סכום    944הגדלת תב"ר  את    מליאת המועצה מאשרת

והשיכון    4,000,000התב"ר   הבינוי  משרד  תקציב:  מקור  סכום   4,000,000  -ש"ח,  ש"ח, 
  4,346,402משרד הבינוי והשיכון, סכום התב"ר הכולל    -תקציב    מקורש"ח,    346,402ההגדלה:  

 ש"ח.   

 אושר פה אחד 
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 הם הגיעו להסכמות.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 שנייה, שנייה.   פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

   - הגיעו להסכמות עם המהנדסת, ממש לאחרונה. לפני בערך טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 בפינה ברחוב "רש"י" שמה, בפינה.   פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

   -כן? היה שמה הליך ממש ארוך ומייגע שמה בכל הנושא הזה של כל דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 נכון, נכון, נכון, אמת.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 מדידת ערך.   פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 כן.  טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 טוב.  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

 ? פה אחד. 1164אז מי בעד תב"ר  טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אברהםאריה  2

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

   18:10כניסת יועמ"ש כרמית אהרון אמונה בשעה  

 ש"ח, מקור מקציב: מפעל הפיס.   629,471"שיפוצי קיץ", סכום התב"ר  - 1170תב"ר   [3]

 החלטה הצעת 
מאשרת  המועצה  בשכונת    1164תב"ר  את    מליאת  תב"ע  תיקוני  עבור  רשויות  דרך  "תכנון 

 ש"ח, מקור תקציב: משרד הבינוי והשיכון.  150,000 -המכתש, סכום תב"ר 

 אושר פה אחד 
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אלף    629,471שיפוצי קיץ, סכום התב"ר עומד על    1170אני עוברת לתב"ר    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

שקלים. המקור התקציבי הוא מפעל הפיס. כמדי שנה, אנחנו בעצם יוצאים בקיץ לשיפוצים. השנה  

השיפוצים כוללים את שירותים בבית ספר "קול יעקב", אנחנו משפצים גני ילדים, חצרות של גני  

אלה ואחרות גם בבתי הספר האחרים למשל, הקומה השלישית ב"תורת  ילדים, יש לנו השלמות כ

משה", דני לטובת חטיבת הביניים של "בלבב שלם". יש לנו מגוון רחב של פעולות שאנחנו עושים  

גם  כאמור,  הלימודים.  שנת  לפתיחת  מיטבי  באופן  להיערך  כדי  ושנה  שנה  כמדי  הקרוב,  בקיץ 

רק. היום באמת חנכנו את חדר הכושר בבית הספר "בלבב    בנושאים של נגישות, בטיחות, אבל לא

 שלם", זה שייך לחבר'ה היותר גדולים.  

  -יש להם בעיה שמה של נגישות הבנתי שמה, בנושא של מעלית דני לוגסי ]חבר מועצה[:

   -נכון יש לנו שתי בעיות של נגישות טל אוחנה ]ראש מועצה[:

אי אפשר להסדיר את זה כדי שכבר האנשים שבעלי מוגבלויות לא יצטרכו    דני לוגסי ]חבר מועצה[: 

 להיתקל בתחילת שנת הלימודים? 

כן, נכון. אז דני יש לנו שני אתגרי נגישות אחד בישיבה, המה שנקרא של   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

הבוגרים ואחד בחטיבת הביניים. בישיבה של הבוגרים שנמצאת פה ליד רחוב ה"חשמונאים", יש  

לנו ילד עם כיסא גלגלים וצריך להגיע לישיבת ההסדר, הוא לא תושב ירוחם הוא פנימיסט, אבל  

יל, שיהיה מאספלט אנחנו לא נרצף אותו, אבל יאפשר תנועה בטוחה  באחריותנו להסדיר לשם שב 

 יותר בכיסא גלגלים.  

 ומעלית הבנתי גם צריך.   דני לוגסי ]חבר מועצה[:

   -אז זה, זה בבוגרים יותר. בחטיבת הביניים טל אוחנה ]ראש מועצה[:

במתנ"ס יש איזה מישהו איזה עורך דין מהצפון, נכנס לאתר של המתנ"ס    פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

   -שלנו

 לספרייה.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

  -וגילה שמה איזשהו, שאין איזה  פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

 הוא גם עשה את זה בספרייה.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

 משהו של נגישות.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:
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 זה כלל, זה כלל ארצי.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

 כן, קיבלנו את זה גם.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 בכל הרשויות קיבלו.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

 והגיש עלינו תביעה שמה.   פנחס פרץ ]חבר מועצה[:

אני רק אגיד לטובת דני שהסיפור של "תורת משה" שמה אנחנו צריכים    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

לעשות מעלית. שם יש לנו כבר בכיתה ז' ילד שצריך מעלית ואנחנו עכשיו מנסים בהובלת מנכ"ל  

המועצה להריץ תכניות. יש לנו היתר כבר, אנחנו רק צריכים לבצע את הפיר, להגיש בקשה למימון  

, בתקווה לקבל אותה. החוק מחייב אותנו היום לבצע נגישות, כאשר  מעלית על ידי משרד החינוך 

  1170יש ילדים כמובן באותם מוסדות שדורשים את הנגישות הזאת בכולם. אז מי בעד אישור תב"ר  

 שיפוצי קיץ? שלומי אתה בעד אז אנחנו פה אחד.  

 עבר בפה אחד.   1170תב"ר  כותרת:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 בעד חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

   -אני נועלת את מליאה ]ראש מועצה[:טל אוחנה  

 לא.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

 .  1164לא לא, יש את  דני לוגסי ]חבר מועצה[:

   -11יש עוד תוספת של   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 החלטה הצעת 
ש"ח, מקור    629,471"שיפוצי קיץ", סכום התב"ר    -   1170תב"ר  את    מליאת המועצה מאשרת

 מקציב: מפעל הפיס.

 אושר פה אחד 
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 לא, אין עשינו אותה.   שלומי פרץ ]חבר מועצה[:

 עשינו הכל.   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 לא יודעת לא הייתי בהתחלה.   אמונה ]היועמ"ש למועצה[:כרמית אהרון 

התחלנו עם התוספת. רק בוא נתייחס גם למליאת אוגוסט, אני    שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

   -רוצה

ולגבי מליאת אוגוסט אז    7רגע, אז אני נועלת ישיבה מן המניין מספר    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 אנחנו בעצם, מוותרים.  

 בשלב זה היא תדחה, אלא אם כן יהיה צורך דחוף במשהו.   שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

אז אני רק מביאה לאישורכם, כמדי שנה אנחנו לא נקיים את מליאת    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

   -אוגוסט מן המניין, מותר לנו לבצע

 עד שניים.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

 עד פחות שני, נכון?   טל אוחנה ]ראש מועצה[:

 שתי ישיבות בשנה.   כרמית אהרון אמונה ]היועמ"ש למועצה[:

שתי ישיבות, לבטל שתי ישיבות בשנה אבל, ככל שיהיו דברים על סדר    טל אוחנה ]ראש מועצה[:

היום אתם מכירים אותנו אנחנו לא נאשר, לא נדחה אישור של תקציבים, אלא נביא אותם לאישור  

המליאה בישיבות שלא מן המניין או בדרכים אחרות, אז אנחנו נהיה אתכם בקשר. תודה לכולם,  

ל כל הפעילות שלכם בוועדות, יש הרבה וועדות מכרזים, שימו לב  חופש בטוח, קיץ נעים ותודה ע

 לזימונים. כן, אוקיי, תודה רבה חברים.  

 - הישיבה ננעלה-

 בברכה,

 _______________________  _______________________ 

 מנכ"ל המועצה  ראש המועצה 
 


